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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fenntartja-e az álláspontját a kormánytagok 
kuratóriumi tagságának ügyében?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Az elmúlt hetekben írásbeli kérdéssel fordultam az egyetemet fenntartó vagyonkezelő alapítványok
kuratóriumában helyet foglaló kormánytagokhoz „Lemondana-e az egyetemet fenntartó alapítvány
kuratóriumi tagságáról annak érdekében, hogy a magyar hallgatók továbbra is részt vehessenek az
Erasmus-programban?” címmel.

A Miniszter úr nevében adott, január 25-én kelt válaszokban Vitályos Eszter államtitkár asszony
kifejti,  hogy  nem  fogadják  el  az  Európai  Bizottság  azon  döntését,  ami  a  közfeladatot  ellátó
közérdekű  vagyonkezelő  alapítványok  és  az  általuk  fenntartott  egyetemek  direkt  uniós
pályázatokból való kizárását támogatja, sőt kitartanak a felsőoktatást megújító intézkedések mellett.

Ehhez  képest  a  Népszava ugyanezen a  napon,  azaz  január  25-én megjelent  információi  szerint
brüsszeli  tárgyalásai  során  Navracsics  Tibor  miniszter  úr  már  úgy  nyilatkozott,  hogy  
„Magyarország  kész  megszüntetni  azokat  az  összeférhetetlenségi  aggályokat,  amelyek  miatt  az
Európai  Unió  átmenetileg  felfüggesztette  az  Erasmus+  és  a  Horizont  Európa  jövőbeni
finanszírozását”.  A  lap  egyenesen  úgy  tudja,  hogy  Navracsics  miniszter  úr  szerint  annak
megváltoztatása  nem akadály,  hogy  politikusok  ülnek  a  közérdekű  vagyonkezelő  alapítványok,
illetve az általuk fenntartott egyetemek kuratóriumaiban.

A kérdés két, egymásnak teljes mértékben ellentmondó megközelítése tehát tisztázásra szorul.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:



 
1.  Hogyan  születhetett  ugyanazon  a  napon  két,  egymásnak  ennyire  ellentmondó  kormányzati
megszólalás?

2. A magánvéleményét vagy a kormány álláspontját képviselte-e Vitályos Eszter az Ön nevében
küldött levelében?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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